
Protokoll  

Styrelsemöte för Västra/Park skolans föräldraförening 2015-02-05 

Västra skolans fritidsavdelning, Vallmon. 

Närvarande; Marielle Stensson, Nina Gleisner, Pia Ohlin, Birgitta Ahlberg, Christina Bergman 

(suppl.för Henrik Svensson), Charlotta Börjesson, Sara Norberg, Madelen Ahlberg, Elin Gunnarsmo. 

§1 Val av sekreterare samt två justerare. Charlotta Börjesson sekreterare, Christina Bergman och 

Marielle Stensson justerar protokollet. 

§2. Mötesdeltagarna presenterade sig. Deltagarlista bifogas. 

§3. Elin Gunnarsmo läste upp föregående mötesprotokoll. 

§4. Marielle Stensson rapporterade om ekonomin. Vi har 10 600 kr i kassan varav 6500 kr är årets 

medlemsavgifter. 

§5. Information från skola och fritids: 

Förskoleklass: De arbetar med vinterfåglar, djurspår och har skrivit vinterdikter som sitter uppsatta i 

matsalen. I matematiken arbetar de mycket praktiskt med t ex hälften/dubbelt och de mäter. 

De har arbetat med Astrid Lindgren och skriver egna sagor. Valpass har startats och hålls varje 

måndag. 

Ettor: De arbetar med vinterspår, temperatur, tid och trafik. 1 a och 1 b har startat språkprocessen 

”språkägget”. 

Tvåor: De arbetar med kroppen, vintern, tid samt har konstruerat nytt av gammalt skräp och 

leksaker. 

Elsa Beskow uppmärksammas i biblioteket på Västra. 

Fritids västra: Frivillig fritidsgympa. I Röda stugan finns det aktivitetslådor. De har genusuppdelning 

två dagar/vecka. Löpande fritidsråd.  

Sportlovsaktiviteter: Hinderbana, skidor, baka, och andra aktiviteter barnen önskat. 

Fritids Park: De arbetar med värderingsövningar för att öka tryggheten. De läser deckare. På 

sportlovet kommer Västras tvåor och hälsar på på  måndagen. Barnen har röstat om olika aktiviteter 

och det blir film, skridskor, Alléhallen, spa-dag, bakning och pyssel. 

Treor: De arbetar med snö och vattnet i olika former. Kristendomen är klar och de ska starta med 

Islam. 

Fyror: De arbetar med Kristendomen och ska i samarbete med Svenska kyrkan få en dramaupplevelse 

om GT. Det följs upp i femman med NT. 

Fyror – sexor är med i Presstationen och arbetar med tidningen som läromedel och löser uppdrag de 

får av ”Kurre”. V 12 är finalvecka. 

Fyror: De har skrivit sitt första brev till sina brevvänner i Hook Norton vilket var mycket spännande. 



Femmor: De har haft sin första videouppkoppling med Hook Norton. De jobbar med volym och i NO 

om kroppen. De arbetar med ”Den Magiska Dörren”, en skrivprocess. 

Sexor: De arbetar om Europa, doger samt sex och samlevnad. 

Flera lärare är med i Mattelyftet och det arbetet känns positivt och ger lärarna tillfällen att testa hur 

eleverna lär sig matte på bästa sätt. Eleverna provar och löser problem i olika konstellationer och det 

ger bra mattediskussioner. 

Vara kommun gör en IT-satsning med en dator/elev från åk 3-9. En klass fyra på Park är provklass 

inför höstens satsning och de har haft informationsmöte för föräldrarna i måndags. 

§6. Information från rektor: 

Det internationella samarbetet med Hook Norton fortsätter. Skolan besöker oss 18-23 mars, då 

kommer 13 st elever som ska bo i värdfamiljer. Tyvärr har inga projektpengar anslagits i år så det blir 

ingen resa för de svenska eleverna men utbytet kommer många till del under englandsbarnens besök 

här. Sista torsdagen i varje månad har skolorna videouppkoppling. 

Till Uganda skickar skolan brev med det är svårt med videouppkoppling. 

Treorna får åka till Ekehagens fornby i vår, Barnkulturgruppen bidrar med medel. 

Skolan ska ansöka hos Folkhälsorådet om en gemensam ”Må bra dag” för hela enheten. 

Ny förskoleklass till hösten. Brev har gått ut till 58 barn som kan söka till förskoleklass på Västra i 

höst. Föräldramöte är planerat till v. 17. Det är bra om någon från Föräldraföreningen kan komma 

och informera på det mötet. 

Förskolan och Förskoleklasserna samarbetar under våren. 

Synpunkter på Julavslutningen i Badhusparken. 

Skolavslutningen i juni. Önskemål om lite längre tid mellan de två avslutningarna. Viktigt att det 

respekteras att antalet besökare måste begränsas. 

Skolan har matråd tillsammans med kökspersonal på båda skolorna. Matsituationen på Alléskolan är 

de flesta dagar bra. 

Det nya fina badet är positivt för eleverna. 

§7. Information från Dialogforum. Där informerades om den stora IT-satsningen kommunen ska göra. 

Från hösten 2015 får alla elever från åk 3-9 varsin bärbar dator. Från hösten 2016 får alla yngre 

elever en Ipad eller platta.  

Lagmansgymnasiets rektor Mats Jonsson presenterade sig och skolan på ett positivt sätt. 

§8. Fixardag på Västra. Marielle, Therese och Elin har haft ett planeringsmöte och de efterlyser 

Europallar och potatislådor. De har fått en lång lista från eleverna om vad de vill ska fixas. Dag 

kommer senare. 

§9. Trafiksäkerheten. Pål Kindbom tar över ansvaret från kommunen. Det har kommit positiv respons 

på föreningens idéer kring trafiksituationen. Assarsgatan är åtgärdad. Skolgatan kommer att göras 



om med bidrag från trafikverket. Skiss finns och ska skickas för våra synpunkter. Det ska upp ett 

staket längs järnvägen. 

§10. Skolan och fritidslokaler. Lokalutredningen skulle varit klar december 2014 men det var den ej, 

kanske är den klar i början av februari. 

Linet är en tvåårslösning. Elin försöker få fortsatt kontakt med Car-Uno Olsson och Fredrik Nelander. 

Vår politiske fadder Carl Nelander kanske skulle bjudas i till nästa möte. 

§11. Övriga frågor.  

Nästa möte 13/4 kl 18-20 på Parkskolan. 
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